
  

 

Referat fra Skolebestyrelsesmøde 
Den 15. september 2021 fra kl. 17.30–19.05 – afd. Glumsø 

Tilstede: Lisbeth, Rikke Milan, Nicolaj, Bendt, Søren, Martin, Henrik B., Maria, Palle Stine, Tina 

Fravær: Stefan, Rikke Marcher, Maria S. Mette, Sisse 
 
Punkter: (I) = Information, (B) = Behandling, (D) = Drøftelse 

146 - 17.30-17.35 

Dagsorden  
 

• Kan dagsordenen godkendes? 
Er godkendt  

147 - 17.35-17.55 

Nyt fra formand, ledelsen, 
bestyrelsesmedlemmer, 
medarbejderrepræsentanter, nyt 
fra afdelingerne 
(I) 
 

• Nye kriterier for optagelse i skolerne under reglerne for frit 
skolevalg.  

• Besparelsesforslag BSU – status: Konkrete indstillinger kan ses i 
BSUs referat – og fra byrådsmøde der holdes den 21/9. 

• Håndarbejdslokale Holsted – ekstra udgift besluttes i byråd 
21/9. Er indstillet til Byrådet til godkendelse 

• Skolestruktur debat i BSU udsat.  

• Nye retningslinjer for håndtering af smitte på skolen. 

• Skole og forældre holder landsmøde19 og 20 nov. med 
tilmeldingsfrist 30/9. Meld tilbage til Rikke hvis man ønsker at 
deltage 

• SFO i Herlufmagle har deltaget i gavlmalerier - gå gerne forbi 
Grønnegade kulturcenter og se dem 

• Mulighed for automatisk videreførsel fra SFO1 til SFO2 er 
undersøgt via CDS – det kan ikke lade sig gøre, da det er to 
forskellige betalingstilbud. 

• Der har været fest i Herlufmagle pga kåring til landets bedste 
skolepatrulje. 

• Der er glade elever ifht mulighed for lejrskoler 
148 – 17.55-18.20 

Afslutning Budget 20/21 og kort 
om status for opstart budget 
21/22 
(I) 

 

• Henrik Bergman deltager og informere kort om afslutningen på 
budget 20/21, og status for nuværende budgetår, men fokus 
på det stigende 20.2 forbrug. 
Skolen er kommet ud med et lille overskud fra 20/21. 
Vi har større udgifter på specialundervisning end forventet i 
2021/22. 
Det betyder, at vi nu er meget opmærksomme på, hvor vi kan 
tilpasse vores udgifter, - særligt ifht overvejelser over 
vikarforbrug og mulige nyansættelser, pt forventes et 
merforbrug inde for rammen af de 2%.  

150 – 18.20-18.45 

Gode råd til klasserådene 
(D/B) 

 

• Arbejdsgruppen præsenterer deres tanker om tilretning af 
”gode råd til klasserådene” Se vedhæftet. 

• Der træffes aftale om, hvordan dette skal udgives til alle 
forældre.  
Der afventes tilbagemelding fra de igangværende 
forældremøder – evt fra de nyvalgte forældreråd. Skal på 
dagsorden igen på et senere møde 



  

151 – 18.45-18.55 

Toiletforhold  
(D/B) 
 

• 2 toiletter til de fire 0. klasse afd. Holsted – ønsker 
skolebestyrelsen at henvende sig til politikerne? 

• Hvis dette ønskes aftales hvem der skriver henvendelsen. 
Toiletforhold er nævnt i forskellige sammenhænge, når der 
tales om skolens faciliteter og facilitetsplaner. Der er allerede 
pædagogiske tiltag i gang.  
Skolebestyrelsen vurderer, at behovet rækker ud over flere 

toiletter begrundet i det generelle pres på indmeldelser. Dette 
har skolebestyrelsens opmærksomhed. 

152 – 18.55 -19.00 

Klumme (B) 
 

• Skolebestyrelsen har valgt fast at informere forældre via skriv 
af klumme. Klummen skrives på skift af forældre i bestyrelsen, 
således alle skriver en klumme pr. år. 

• Hvem skriver denne måneds klumme? 

Rikke Milan skriver næste klumme. 
 

153 – 19.00 -19.05 

Evt.  
 

• Fraværsregistreringssystemet: det opleves, at der er 

udfordringer med systemet ifht tydelighed og 
variationsmuligheder. Vi er stadig i en opstartsproces og 
skolen melder løbende tilbage til systemadministrator vedr. 
tekniske udfordringer. 

•  

Punkter til kommende møder 

– næste møde 14/10 på Holsted 

 

• Præsentation af processen omkring arbejdet med dannelse 
(Stine) 

• Makerspace – Innovation (Dorte) 
• Opfølgning på forældremøder 
• Gode råd til forældreråd 
• Budgetopfølgning på hvert møde fremover. 

• Klumme 
• … 

 


